
Zápis z porady vedení konané dne 13. 1. 2014 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, 

Matyska, Ledvinka, Dostál 

Omluveni: Račanský 

1. Pohotovosti 

 Holub informoval o přechodu techniků na jednosměnný provoz – dvousměnný provoz 

(ranní a odpolední směna) se mění na jednosměnný, kdy technici přicházejí ve dvou 

vlnách v 7:00 a v 9:30, v době mezi 9:30 a 15:30 se překrývají a mohou pracovat 

společně.  

 Tím dochází k prodloužení pohotovostí od 18:00 do 7:00 následujícího dne, přestanou 

se dělat večerní obchůzky kanceláří na Botanické ve 22:00. Ledvinka pošle informační 

e-mail na Botanickou, upozorní současně, že budou probíhat častější kontroly, 

opakované prohřešky budou považovány za nedbalost s odpovídajícími důsledky.  

 Dojde ke koordinaci pohotovostí s operátorkami na sále. 

 

2. Přístupovky 

 Křenek informoval o aktuálním stavu přístupovek – personální stabilizace oddělení, 

zjednodušení a zrychlení řešení incidentů 

 V současnosti probíhají integrační testy pro vytvoření interface s ISem.  

 Křenek se Strejčkovou se zamyslí nad konceptem řešení problémů s přebíráním 

přístupovek na celé MU, jak prezentovat na evaluační schůzce na RMU, doplní 

harmonogram dalších kroků. (odpovídá Křenek)   

 

3. Telefonie 

 Holub informoval, že velení analýzy převzal Špaček, dokončuje se tabulka hodnocení 

možných variant v různých aspektech v návaznosti na růst a potřeby univerzity.  

 Holub zpřístupní kolegiu tabulku s variantami a kritérii, k variantám řešení bude 

přiložen odhad rizika. 

 Holub na kolegiu 20. 1. předloží základní přehled současného stavu – jednoduchá 

prezentace na základě zmíněné tabulky. Vzhledem k tomu, že v posledním týdnu 

ledna nebude přítomen ředitel, případnou pracovní prezentaci prorektorovi a 

kvestorovi zajistí Holub. (odpovídá Holub)  

 

4. Evaluační pohovor na RMU 

 Proběhne dopoledne 6. 2. (9 až 11:30) Týden předem musí být odeslán požadovaný 

dokument, jeho podoba bude odsouhlasena na kolegiu 27. 1.  

 Do konce týdne divizní vedoucí dokončí návrhy vhodných hodnotících kritérií 

činnosti ústavu. Dosavadní návrhy byly zaměřeny hodně kvantitativně, je třeba je 

doplnit i o kvalitativní pohled. Divizní vedoucí musí současně zvážit strategický 

celouniverzitní zájem (co univerzita má či musí mít zajištěno a jak k tomu ÚVT 

skutečně přispívá). 



 Jednou ze složek hodnocení je zapojení do projektů a průmyslové spolupráce. Do 

konce týdne je třeba doplnit čísla za rok 2013 a podle možností (=dostupnost starších 

dat) okomentovat trendy. Současně je třeba doplnit i výhled (jaké hodnoty budeme 

očekávat za rok).  

 Ekonomické oddělení (ve spolupráci s Martinem Veselým) doplní finanční údaje do 

loňských přehledů (doplnit o data za rok 2013). 

 Kolegium dodá materiály tento týden, Matyska přes víkend zpracuje, příští týden se 

doladí text, z něj potom vznikne prezentace, která bude prezentována 3. 2. na kolegiu.  

 

5. Office 365 

 Možný konflikt s ISem – existuje cesta, kdy jsou účty nastaveny stejně, liší se pouze 

osobami, které je spravují. Při úvahách je třeba primárně zvážit, jaké dopady mají naše 

návrhy na osoby vystupující v roli učitelů (notná intenzivní práce s ISem) a 

akademických funkcionářů (předpokládaná užší interakce s administrativou).  

 Nezbytné zahrnout do obsahu evaluačního pohovoru s vedením MU, to však 

předpokládá přiměřené zpracování modelového případu a jasný popis důsledků našeho 

návrhu (zejména pokud budeme chtít podporu od vedení MU).  

 Naše řešení musí být postaveno na jasné přidané hodnotě pro MU a minimalizovat 

(lépe vyloučit) konflikty s ISem. 

 

6. Ostatní 

 Diesel agregát – Pištěk informoval o jednáních, která proběhla, a o současném stavu.  

 Regner informoval o možných problémech s dodávkou počítačů dle rámcové smlouvy. 

Bude nutné sledovat další vývoj (počet reklamací), v případě vyššího procenta bude 

třeba vyvolat jednání s dodavatelem o systémovém řešení (reklamaci) celé dodávky, 

nikoliv pouze částečného plnění. (odpovídá Regner) 

 Výjezdní zasedání – divizní vedoucí rychle pošlou počty lidí, je dobré vejít se celkově 

do 120 osob. (odpovídají divizní) 

 Šrubařová informovala o situaci ohledně smluvního výzkumu, informaci o projektech 

smluvního výzkumu z roku 2011 s čerpáním z roku 2012 je nutné sdělit Šrubařové. 

(odpovídá kolegium)  

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


